
Title (en)
Product and process for pretreating cellulosic fibres which are then transfer-printed.

Title (de)
Produkt und Verfahren zur Vorbehandlung von Cellulosefasern, die nach dem Thermotransferverfahren bedruckt werden.

Title (fr)
Produit et procédé de prétraitement des fibres cellulosiques à imprimer par transfert.

Publication
EP 0038965 A1 19811104 (FR)

Application
EP 81102632 A 19810408

Priority
CH 318880 A 19800426

Abstract (en)
Mixture applicable to cellulosic fibres to which it imparts properties which make them thermoprintable when dry with the aid of sublimable dyes
which contain, in the form of an aqueous emulsion, a plasticiser, a cyclic urea methylol derivative, polystyrene, a catalyst for curing the methylol
derivative and, if need be, a heat- stable optical brightening agent.

Abstract (fr)
Mélange applicable aux fibres cellulosiques auxquelles il confère des propriétés qui les rendent thermo-imprimables à sec à l'aide de colorants
sublimables et qui contient, sous forme d'une émulsion aqueuse, un assouplissant, un dérivé méthylol cyclique de l'urée, du polystyrène, un
catalyseur de durcissement du dérivé méthylol et, au besoin, un agent d'azurage optique, stable à la chaleur.
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